
 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 

 

Aan:   Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Betreft:  Schriftelijke vragen Ferroli CV-ketels 

Datum:  16 oktober 2019 

 

Geacht college,  

Een aantal maanden geleden bleken de verwarmingketels van het merk Ferroli technische problemen te 

vertonen. In de media verschenen meerdere verhalen van gevaarlijk situaties voor bewoners met de 

Ferroli-verwarmingsketels. Zo leidde de problemen met de ketels meerder malen tot brand. In 

Groningen beschikken vele sociale huurwoningen van woningbouwcorporaties over een Ferroli-

verwarmingsketel. Enkele woningbouwcorporaties hebben naar aanleiding van eerdere berichten in de 

media over problemen met de Ferroli-ketels, ingrepen gedaan en onderhoud gepleegd.  

Uit de beantwoording van kamervragen (de tweede kamerleden Koerthuis (VVD) en Beckerman (SP)) 

komt naar voren dat de NVWA (Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit) stelt dat Ferroli-ketels vaak 

langere tijd niet goed onderhouden zijn, dat een groot deel van de ketels aan het einde van de 

technische levensduur is en dat zij sowieso aan vervanging toe zijn. Het NVWA adviseert dat Ferroli “de 

ketels zo snel mogelijk onderhoud op basis van de onderhoudsinstructie van juni 2019 en voor het begin 

van het komende stookseizoen een waarschuwing utibrengen aan de bezitters en vermoedelijke 

bezitters van de AGPO Ferroli cv-ketels van de typen Econpact, Ultima, MegaDense en MegaLux.“ 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan het college van B&W: 

1. Is het college van B&W op de hoogte van de onveilige verwarmingsketels van Ferroli? Zo ja, heeft zij 

hierover contact met woningbouwcorporaties en is zij op de hoogte van en of de 

woningbouwcorporaties maatregelen nemen? Zo niet, waarom niet? 

2. Bij eerdere berichtgevingen rondom de problemen met Ferroli verwarmingsketels namen 

woningbouwcorporaties verschillende maatregelen en pleegde onderhoud aan de cv-ketels. Is het 

college van B&W van mening dat naar aanleiding van de recente uitspraken door de NVWA deze cv-

ketels nu vervangen moeten worden of dat er opnieuw volgens de onderhoudsinstructie van juni 2019 

een controle moet worden gedaan? Zo ja, is zij hierover met de corporaties in gesprek? Zo niet, waarom 

niet? 



3. In het advies van de NVWA geeft zij aan dat Ferroli verplicht is om voor de kosten van dit onderhoud 

en de vervanging van de cv-ketels op te draaien. Is het college met de SP-fractie van mening dat Ferroli 

en niet de huurders of de woningbouwcorporaties voor de kosten van deze fout moeten opdraaien? Zo 

ja, is het nodig dat de gemeente de corporaties hierbij ondersteund? Zo ja, is het college bereid dit te 

doen? Zo niet, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet, 

Jimmy Dijk 

SP  


